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VOORLOOPIG BERICHT. 

Het hoofdbestuur besloot in zijn vergadering op 9 Jan. j.l. tot 
het 'bijeenroepen van een Buitengewone Algemeene Vergadering 
welke gehouden zal worden op Zaterdag 20 Maarten zoo noodig 
Zondag 21 Maart a.s. 

Op deze vergadering zullen o.a. behandeld worden het eind-
rapport der onderwijscommissie en voorstellen van het hoofd-
bestuur naar aanleiding van de aanvragen van verschillende 
verzekeringsmaatschappijen om te geraken tot een verzekering 
voor tandheelkundige hulp. 

Nadere gegevens, deze beide punten betreffende, zullen den 
leden met den beschrijvingsbrief worden toegezonden. 

Tevens zal in deze vergadering de verkiezing van een secreta-
ris geschieden; op de voordracht, welke het hoofdbestuur hier-
voor aan de vergadering heeft voor te leggen, werd als eerste 
candidaat geplaatst de heer B. R. Bakker en als tweede de heer 
J. A. Salomons. 

Het hoofdbestuur meent de agenda wel zoo belangrijk, dat 
het de leden ernstig tot bijwonen van deze vergadering wenscht 
aan te sporen. 

De secretaris der Ned. Mij. t. b. d. tandh., 
H. G. PITSCH. 
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KORT VERSLAG VAN DE VERGADERINGEN VAN HET 

HOOFDBESTUUR OP 21 NOV. '25 EN 9 JAN. '26. 

Vergadering op 21 Nov. '25. 

Voorzitter: I. A. Holthaus. 

Aanwezig de leden: Bakker, Bruske, Edel, Groustra, van Has-
selt, Holthaus, van der Molen, Pitsch, Sanders, Smit en de heeren 
Nord en Nord Thomson. 

Afwezig met kennisgeving. Kayser, Klinkhamer en Roeloffs. 
Afwezig zender kennisgeving: Sporenberg .en van der Vuurst 

de Vries. 

De voorzitter memoreert bij de opening het overlijden van 
collega Reyntjes te Leeuwarden, die vele jaren als voorzitter 
van de afdeeling Noord-Nederland de Maatschappij trouw heeft 
gediend. Collega van der Mólen zal bij de teraardebestelling het 
hoofdbestuur vertegenwoordigen. 

Collega Roeloffs heeft bericht, dat hij als afgevaardigde der 
afdeeling Utrecht wenscht te bedanken. 

Naar aanleiding van de misstanden aan het Tandheelkundig 
Instituut te Utrecht werd besloten een telegram aan den mi-
nister van onderwijs te zenden (de tekst van dit telegram is 
in de December-aflevering van het Tijdschrift afgedrukt). In 
verband met deze zaak wordt van verschillende kanten aange-
drongen op -een bespoediging bij het uitbrengen van het eind-
rapport der onderwijs-commissie en op«het doen nemen van een 
beslissing door de Algemeene Vergadering. Gezien het stadium 
van voorbereiding van dit rapport besluit het hoofdbestuur in 
de vacature, door het bedanken van den heer Jan Visser in de. 
onderwijs-commissie ontstaan, niet te voorzien. 

Dc heeren Kenswil, Rauwerda en van der Sluys hebben, ook 
na het onderhoud met den secretaris, hun besluit een benoeming 
tot lid• eener commissie ter bestudeering van het kliniekwezen 
niet te aanvaarden, gehandhaafd. Op voorstel van den voorzit-
ter wordt besloten collega van Andel te verzoeken dit vraagstuk 
ter hand te nemen en hem over te laten zich enkele leden tot het 
vormen eener commissie te assumeeren. (De heer van Andel 
bleek bereid deze opdracht aan te nemen). 

Collega van Hasselt geeft een verslag van het door het tech- 
nikerswetje tot op heden gesorteerde effect, waarvan den leden 
te gelegener tijd mededeeling zal worden gedaan. 
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In verband met de ontslagaanvrage van collega Hoeksema als 
lid eener studie-commissie voor een speciale ongevallenverzeke-
ringpolis voor tandartsen, wordt den heer E. van der Molen ver-
zocht in de bestaande commissie verder te blijven werken. Het 
ontslag van collega Hoeksema wordt door het hoofdbestuur 
betreurd. 

Een bespreking over de relaties tusschen de Maatschappij en 
het Ned. Tandheelkundig Genootschap naar aanleiding van de 
kwestie-Stark doet uitkomen, hoe men algemeen van oordeel is, 
dat iemand, die voor .het lidmaatschap der Maatschappij on-
waardig wordt gekeurd door de andere tandheelkundige vereeni-
gingen niet als lid behoorde te worden toegelaten of gehand-
haafd. Men- spreekt de hoop uit, dat het Ned. Tandheelk. Ge-
nootschap die maatregelen zal nemen, welke met deze zienswijze 
in overeenstemming zijn, zooals reeds eerder door de Vereeniging 
van Nederlandsche Tandartsen is geschied. 

Het hoofdbestuur keurt goed de verlenging van het bindend 
besluit der afdeeling Noord-Nederland, waarbij den leden dezer 
afdeeling verboden wordt tandtechnisch werk te doen verrichten 
door technici van wie bekend is, dat zij onbevoegd de tandheel-
kunde uitoefenen. 

In de besprekingen met „Labor" over verzekeringsmogelijk-
heden van tandheelkundige hulp is vertraging geweest. Het 
hoofdbestuur verzoekt zijn hiertoe aangewezen delegatie deze 
besprekingen te hervatten en zoo spoedig mogelijk een conclusie 
voor te bereiden. 

Uit een correspondentie met de Rotterdamsche Tandheelkun-
dige Vereeniging over ziekenfondscontracten blijkt dat de hui-
dige toestand, waarbij Rotterdam geen zelfstandige afdeeling 
der Maatschappij is, aanleiding geeft tot verwarring. Den secre-
taris wordt opgedragen het overleg met het bestuur der R. T. 
V. voort te zetten om tot die wijzigingen te komen, die noodig 
zijn, zal het hoofdbestuur kunnen goedkeuren, dat de leden der 
Maatschappij onder dit contract medewerken. 

Goedgekeurd wordt de uitgave à f 154.08 voor de commissie 
tot unificatie van het ziekenfondswezen in Nederland. De heer 
Bakker brengt der commissie hulde voor haar werk. 

Besloten wordt in het Tijdschrift een oproeping te plaatsen in 
verband met de verkiezing van een nieuwen secretaris. (Deze 
oproeping is geplaatst in de December-aflevering van het Tijd-
schrift). Na het resultaat hiervan te hebben afgewacht zal het 
hoofdbestuur een voordracht opmaken met de bedoeling de ver-
kiezing zoo spoedig mogelijk te doen geschieden. 



118 

Vergadering op 9 Jan. '26. 

Voorzitter I. A. Holthaus. 

Aanwezig alle leden, waarbij . als plaatsvervanger van den 
heer Kayser de heer van der Linden van Sprankhuizen; tevens 
de heeren Nord en Nord Thomson. 

Bij de behandeling van de ingekomen stukken dringt de heer 
Bruske erop aan, dat alle aangelegenheden, ook die van pro- 
pagandistischen aard, de schooltandverzorging betreffende over 
de centrale commissie zullen loopen. De voorzitter zegt toe, dat 
de C. C. steeds van alles zal worden in kennis gesteld. 

De heer Nord Thomson heeft op verzoek van het dag. bestuur 
gerapporteerd over het wel of niet geoorloofd zijn van den titel 
standheelkundige" door de technici, die de bevoegdheid tot het 
uitoefenen der tandprothese hebben gekregen. Besloten wordt 
hieromtrent een uitspraak van de rechterlijke macht uit te lokken. 

Naar aanleiding van een ingekomen schrijven van den secre-
taris der commissie tot unificatie van het ziekenfondswezen in . 
Nederland worden door den heer Bruske inlichtingen gegeven 
over het verloop van de besprekingen in de laatste vergadering: 
dezer commissie, waaruit blijkt, dat de houding aangenomen. 
door de afgevaardigden van de Federatie van Ziekenfondsen. 
aanleiding geweest is tot het stellen van de vraag of voortzet-
ten van den arbeid der commissie op de basis van het uitge-
brachte rapport mogelijk en wenschelijk 'is. Aan de heeren 
Bruske en Pitsch, die in de commissie zitting hebben gehad, 
wordt de redactie opgedragen van het op bovengenoemde vraag 
ontkennend antwoord. 

De heer Bruske vraagt inlichtingen omtrent de militaire tand-
artsen, waarover hij in de dagbladen een bericht vond. Zij wor- 
den hem o.a. door den heer Bakker verstrekt. In verband hier- 
mee. uit de heer Smit ernstige klachten over de wijze, waarop de 
regeering handelt met de spreekuren der tandartsen, aan wie 
behandeling van militairen werd opgedragen. Hiernaar zal een 
onderzoek worden gedaan en eventueel zal met het departement 
van oorlog overleg worden gezocht. De heer Smit wordt tot 
rapporteur benoemd voor militaire aangelegenheden. 

Inzake de voorstellen van „Labor" komt de commissie ad hoc,. 
bestaande uit de leden Bruske, Pitsch en Sanders tot een afwij- 
zend prae-advies. De heer Bakker stemt in met deze conclusie 
en toont aan, aan de hand van belastingstatistieken, dat van een 
massale verzekering der bevolkingsgroepen, welker inkomen 
ligt boven den voor ziekenfondsen gewoonlijk geraamden wel- 
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star dsgrens, geen sprake kan zijn zonder de tandheelkunde vrij-
wel te „socialiseeren". Dit laatste acht hij ongewenscht. In het 
algemeen vereenigt men zich met de in het ̀ prae-advies ontwik- 
kelde beschouwingen. Den heer Bakker wordt verzocht over dit 
onderwerp -op de a.s.' algemeene vergadering- een inleiding te 
houden. De heer van der Molen wil niettemin onderzocht zien 
of er geen weg kan worden gevonden om de tandheelkunde beter 
bereikbaar te maken voor gezinnen met inkomens van 3 tot 4 
duizend gulden. De vergadering heeft tegen een dusdanig onder-
zoek geen bezwaar. Door den heer Nord wordt, waarmede de-
vergadering instemt, vastgelegd, dat een overeenkomst met 
lichamen, die tandheelkundige hulp verzekeren, onder het bin-
dend besluit der Maatschappij valt. 

Na de pauze komt aan de orde de vaststelling van een voor-
dracht voor het secretariaat in geheime vergadering, waarbij de 
heeren Bakker en Nord Thomson afwezig zijn. Het resultaat 
van de besprekingen is, dat het hoofdbestuur als eersten candi-
daat den heer B. R. Bakker en als tweeden candidaat den heer 
J. A. Salomons zal voorstellen. 

Tot besluit komt op deze vergadering nogmaals het onder- 
wijs aan de orde, ingeleid door den heer van Hasselt, die als 
voorzitter der onderwijs-commissie verslag doet van den gang 
van zaken. Uit verdere mededeelingen van den heer Nord blijkt 
tot aller verheuging, dat de voorstanders der verschillende rich-
tingen in de opleiding op practische gronden tot overeenstem- 
ming zijn gekomen. Eenige discussie strekt nog tot een betere 
belichting van het thans ingenomen standpunt en het blijkt, dat 
een door alle voorstanders ondersteund rapport kan worden te-
gemoet gezien. 

Het hoofdbestuur besluit in een buitengewone Algemeene Ver-
gadering het eindrapport der onderwijsrommissie te doen be- 
handelen, op die vergadering tevens het vraagstuk der verzeke-
ring van tandheelkundige hulp ter tafel te brengen en de ver-
kiezing van een secretaris te doen geschieden. 

H. G. PITSCH, secretaris.. 


